

NPP (English):

Trade Agreement: NONE

Tendering Procedures: All interested suppliers may submit a bid

Attachment: None

Competitive Procurement Strategy: Request for Proposal

Nature of Requirements:

Anne McMartin

Telephone No. - (613) 943-4095

Email: proposals-soumissions@pps-spp.parl.gc.ca

Request for Proposal regarding delivery of corporate training programs for the Parliamentary Protective Service (PPS).

RFP Overview:

To supply the Parliamentary Protective Service with an Online Learning Catalog for the Parliamentary Protective Service based on the requirements described in the RFP document.

Background:

The Human Resources Services (HRS) at the Parliamentary Protective Service (Service) is responsible for managing the delivery of corporate training programs for employees. HRS team would like to offer an online learning catalog to all employees that is also easily accessible from different devices and browsers. The Service is committed to maintaining a skilled workforce, developing corporate employee competencies, supporting their professional and personal development. As part of the Service's online training strategy, the Service is currently piloting a bilingual online training platform that offers courses on various topics.

Note to Respondents

Respondents must refer to the RFP documents for the complete requirement

Delivery Date: Mentioned Above

PPS retains the right to negotiate with suppliers on any procurement.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

NPP (French):

Entente sur le commerce : AUCUNE

Processus de demande des soumissions : Tout fournisseur intéressé peut présenter une soumission

Pièce jointe : Aucune

Stratégie d'approvisionnement concurrentiel : Demande de Proposition

Nature des besoins:

Anne McMartin

Téléphone : 613-943-4095

Email: proposals-soumissions@pps-spp.parl.gc.ca

Demande de Proposition à propos des programmes de formation du personnel de l'organisation pour le Service de Protection Parlementaire (SPP).

Aperçu de la Demande de Proposition (DP):

Fournir au Service de protection parlementaire un catalogue d'apprentissage en ligne facilement accessible à de différents appareils et navigateurs Web basée sur les besoins énoncés dans le document de DP.

Contexte:

Les services des ressources humaines (SRH) du Service de protection parlementaire (Service) gère la prestation des programmes de formation du personnel. Les SRH souhaitent offrir à l'ensemble de son effectif un catalogue d'apprentissage en ligne facilement accessible à de différents appareils et navigateurs Web. Le Service tient à conserver une main-d'œuvre qualifiée, à renforcer les compétences professionnelles des employés et à contribuer au perfectionnement professionnel et personnel de ceux-ci. Conformément à sa stratégie de formation en ligne, le Service met actuellement à l'essai une plateforme de formation en ligne bilingue qui propose des cours portant sur plusieurs sujets.

Note À l'intention des entrepreneurs intéressés

Prière de consulter le document de Demande de Proposition pour obtenir une description complète du projet.

Date de livraison : Indiquée ci-dessus

Le SPP se réserve le droit de négocier les conditions de tout marché avec les fournisseurs.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.